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01.07.2014 – Fritt møte
President Geir Magne åpnet
det første møtet i det nye 
Rotary-året. Det var 11 
fremmøtte denne dagen og 
det ble mye god prat rundt 
bordene. Leif Sønderland 
holdt 3 minutt og tok for 
seg alle de forbedrings-
produkter som skal gi evig 
liv og en smertefri alder-
dom, som blader og aviser 
flommer over av i dag. Det 
ble et opplysende og 
humoristisk 3 minutt. Vi 
følte vel alle at det feilte oss
noe da vi gikk hjem denne 
kvelden. 
Ref: Lidvar

05.08.2014 – Fritt møte 
Svein Hoel var «stand in» 
for presidenten på dette 
møtet. Sommerferien er 
over og det var 28 frem-
møtte på dette møtet. 
Thorleif holdt 3 minutt om 
senestrekk – en forferdelig 
smertelig sak som kommer 
uten forvarsel, gjerne om 
natta. Noen gode råd 
dukket opp – magnesium 
tabletter, drikk mye vann.    
Ref: Lidvar

12.08.2014 – Presidentens 
møte
Det var 35 fremmøtte 
denne dagen. Ingen 

bursdager ble annonsert. 
President Geir Magne 
snakket litt om målene for 
klubben i det nye året. Her 
ligger det at klubben bør bli
mer synlig i lokalmiljøet og 
på sosiale medier. Vi bør få 
inn netto 3 nye medlem-
mer, fra dagens 50 til 53. 
I dag er fordelingen 82% 
menn og 18% kvinner. 
Kvinneandelen bør opp. 
Gjennomsnittsalderen er 
på 65 år. Programmet for 
høsten ble også gjennom-
gått.  Ewa Hildre holdt 3- 
minutt om kommune-
reformen, som i hovedsak 
går på færre kommuner/-
sammenslåing. 
Ref: Lidvar

19.08.2014 – Foredrag Vard
Electro AS v/Håvard Sætre
President Geir Magne åpnet
møtet og det var 35 frem-
møtte medlemmer. Det er 
tydelig at interessante fore-
drag trekker medlemmer til 
møtene. Vard jobber med 
skipsbygging og -design og 
de har levert 250 skip. Vard 
Electro er leverandør til 10 
verft i Norge. 
Selskapet, som ble etablert 
i 1997 (Haram Elektro AS) 
og omsetter i dag for 1,4 
mrd, er en erfaren system-
integrator og har 850 

ansatte i 6 ulike selskap. 
Starten var i ei brakke i 
Tennfjord. Leide så lokaler i 
Søvik. I 2004 ble Haram 
Electro Romania etablert og
selskapet har hatt en stor 
utvikling hvert år frem til i 
dag. I 2011 kjøpes Emil 
Langva AS (Navcom) og det 
leveres utstyr til 1 båt hver 
14. dag. Ordreboka i dag 
består av 66 nybygg og 
fordeles med 25 skip i Asia, 
27 i Europa og 14 i Brasil. 
Selskapet flytter nå til 
Johangarden i Tennfjord  og 
de skal der ha 170 kontor-
plasser. Det foregår nå en 
storstilt nybygging og om-
bygging av bygningsmassen.
Riving starter 15. septem-
ber og det vil foregå i inntil 
2 år. 170 kontorplasser i 
trinn 1 og 50 nye i trinn 2. 
Vi ønsker lykke til med 
veien videre! 
Ref: Lidvar

26.08.2014 – Dugnad på 
turstien rundt Synnalands-
vatnet 
Denne dagen var det 
dugnad som stod på 
programmet. Felling av 
høye trær og greiner samt 
småskat. Det var godt 
fremmøte og arbeidet gikk 
godt i lystig lag.                 
Ref: Lidvar
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02.09.2014 – Fritt møte
Geir opna møtet med 
vanlege infosaker og 
gratulerte Harald, Thor og 
Bente med fødselsdagar. 
Han takka også for god 
innsats under dugnaden på 
forrige møtet der 174 m – 
minst – av turvegen rundt 
Synnalandsvatnet vart 
rydda! Eldar kunne også 
opplyse om at Storfurua no 
var kvista etter ihuga 
innsats frå to av bygdas 
yngre patriotar.
3-minutt ved Øyvind: 
Øyvind saknar den gamle 
papirutgåva av Matrikkelen,
men har tatt utfordringa 
ved å leite fram den digitale
versjonen på Rotary sine 
heimesider (rotary.no).  Her
fann han ikkje berre 
Matrikkelen, men også 
mykje anna stoff som han 
på det varmaste vil 
anbefale til klubben sine 
medlemmer. 
Vi vart også gjort merksame
på at vi sjølve kan gå inn på 
medlemsnettet (rotary.no/-
medlemsnett) ved å bruke 
tildelt brukarnamn . Tove vil
sende ut ytterlegare info 
om dette på epost. 
Ref: Magne

09.09.2014 –Travbana i 
Vatnedalen
Vi var 20 fremmøtte da vi 
besøkte den imponerende 
bana i Vatnedalen. Den var 
litt vanskelig å finne for 
noen av oss. Først gikk vi 
rundt hele bana og ble av 
og til passert av travende 
hester med unge damer 
bak. 

Arild Vadset kunne fortelle 
at DNT gav kr 400 000,- i 
startkapital da bana skulle 
bygges. Det er lagt ned et 
formidabelt dugnadarbeid 
som nok ikke kan måles 
fullt ut i penger. 2 stk. 45 
tonns gravemaskiner og 
dumper ble brukt til 
grunnarbeid og planering. 
10 000 dugnadstimer + ble 
status og kommuna støttet 
med kr 300 000,- bare til 
diesel. I tillegg er det gjort 
dugnadsarbeid utenbygds 
for å skaffe kr 800 000,-. 
13 000 m3 ligger i masse og 
stein samt 8 000 m3 topp-
dekke. Som alle forstår er 
det en formidabel innsats 
som ligger bak denne bana. 
Etter synfaringa ble vi 
samlet i klubbhuset hvor vi 
fikk servert kaffe og vafler/-
sveler med nydelig sylte. 

Planene fremover er klare. 
Stallbokser og stall skal 
bygges. Det tas sikte på 
totokjøring om ca. 2 år. 
Hele anlegget har en 
kalkulert verdi på 22 mill. kr,

de har ingen lån og har 
penger på bok. 
I dag   kjøres det lokalt med 
pengepremier på totalt kr 
50 000,- kr 5 000 i første 
premie og kr 2 500 for 
andre premie. For å kjøre 
løp må de ha godkjente 
funksjonærer og dommere. 
Bana er 1 000 m lang og 22 
m bred og har status som 
regionbane i M & R. Et 
reklameskilt rundt bana 
koser ca kr 5 000,- per år 
per firma. 250 mål leies fra 
grunneiere og de har 70 
medlemmer i dag, med 
ønske om flere. Det arran-
geres 1 – 2 løp pr år. Kusken
får 10% av innkjørt beløp 
eller kr 200/300 per løp 
uansett utfall. Dette er 
lisenskrav. Vi hadde en 
opplevelse denne kvelden 
og det er utrolig å se og få 
høre om den dugnads-
innsatsen som er lagt ned i 
dette anlegget. 
Ref: Lidvar

14.09.2014 – «Vi minnest 
Lars Kåre Rogne»
Denne søndagen var det 
forestilling på ID-huset der 
Lars Kåre Rogne ble minnet.
Arild Remmereit hadde 
premiere på programserien 
«Vi minnest». Dette var en 
minnekonsert i vid forstand 
da det var lyrisk sang til 
piano, en strøm av video-
innslag, vitnemål fra 
levende mennesker og 
popmusikk med sterke 
bånd til mannen det handla
om. I nærmere to og en 
halv time fikk publikum se 
og høre hvordan talentfulle 
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Lars Kåre Rogne med en 
eksepsjonell sans for humor
spilte rolla si på uvanlig 
mange arenaer i Brattvåg 
og andre steder. Han gikk 
løs på nye prosjekt med ei 
innstilling som tok han til 
uvante høyder. Han ble 
internasjonal fotballdom-
mer. Lars Kåre Rogne gikk 
bort som 54-åring i 2010. 
Det var etter noen år med 
sykdom som svekket han 
både fysisk og psykisk. 
Dette var en flott og 
minnerik konsert.
Ref: Lidvar

16.09.2014 – Møtefri 

23.09.2014 – Ewa Hildre – 
Ego-/Yrkesforedrag      
Møtet ble som vanlig åpnet 
av presidenten. Magne 
Lundemo og Jorunn Ulstein 
Fjørtoft hadde hatt bursdag
siden sist.  Ewa Hildre er 47 
år, skilt med to barn og bor 
på Samfjordgården. Slik 
åpnet hun sitt foredrag. 
Hun har hatt sin arbeids-

plass på Molde, i Oslo, 
Indre Troms og Ålesund. 
Ewa har utdannet seg innen
administrasjon og ledelse. 
Som fritidsaktiviteter kan 
nevnes håndball i Norborg, 
skolekorps, svømming osv. 
Ewa jobbet først i familie-
bedriften Sunnmøre 
Fiskevegn og senere både 
på Sunnmøre Notbøteri og 
Mørenot. Hun har drevet 
hudpleiesalong i 16 år. Den 
ble solgt i 2007. Har i 
senere tid gått på lærer-
skole og er utdannet lærer. 
Er sterkt med i politikken i 
kommunestyret og på 
fylkestinget, hvor hun sitter 
i kultur og folkehelse-
komiteen. Studerer nå på 
tredje året samtidig med 
politiker-gjerningen.              
Ref: Lidvar

30.09.2014 – Ole Ellefsen – 
Revejegarane på Jan 
Mayen    
Interessant foredrag i dag 
og det var 37 fremmøtte 
medlemmer. Ole Ellefsen er

bestyrer på Ålesund 
Museum og han kom for å 
fortelle om revejakt på Jan 
Mayen. Han har skrevet bok
om dette basert på dag-
bøker fra fangstfolk. Han 
forteller mye om en gal 
amerikaner som het Hank. 
Disse dagbøkene var en 
levendegjøring av en 
forsamling på 11 personer. 
Amerikaneren Hank fra 
Baltimore kom til Jan 
Mayen i 1926 med skuta 
Polarfront. Jan Mayen var 
uavhengig på denne tiden. 
Jobben på øya var å fange 
levende rev og avle disse. 
Dette var i nærheten av 
Beerenberg. Ole forteller 
historier om matvaner, vær 
rever osv. Jan Mayen 
tilhører Det Meteorologiske
Institutt og ble okkupert i 
1922 og 1926. Det kan 
nevnes til slutt at reve-
avlingen ble en fiasko. 
Meget interessante 
betraktninger av et tøft liv i 
et tøft klima.                      
Ref: Lidvar 
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